
  

   
 
 

 

Zastupitelstvo města 
 

Zápis ze 3. zasedání zastupitelstva města 

 

 

Konaného dne: 25.06.2025 

Zasedání bylo zahájeno: v 16:01 

Místo jednání: Malý sál MěÚ 

 

Při zahájení přítomni: 

Zasedání bylo zahájeno  za přítomnosti 23 členů zastupitelstva města.  

Omluveni: Mgr. Adamec, p. Hanč, Mgr. Horák, MUDr. Chovancová, MVDr. Kacr, paní Piskorová,  

JUDr. Pluskal, p. Rohlík, Mgr. Sobotka, Ing. Voborník 

 

1. Zahájení – Ing. arch. Rosa 

Starosta města přivítal přítomné. 
Konstatoval, že zasedání zastupitelstva města bylo svoláno v souladu se zákonem. 
Zápis z minulého zasedání zastupitelstva města ověřen, nebyly vzneseny námitky, považuje se za 
schválený. 
Připomněl zákon o střetu zájmů, nutno oznámit nejpozději před hlasováním. 
 
Návrhový výbor 
1. MUDr. Jiří David Hlasování: 23 – 0 – 0  
2. Mgr. Václav Fišer Hlasování: 22 – 0 – 0 (1) 
3. Petr Švaral Hlasování: 22 – 0 – 0 (1) 
 
Za ověřovatele zápisu stanoveni: Milan Lhoták, Ing. Luboš Panny 

 

 

Program 

1) Zahájení 
2) Kontrola plnění usnesení 

Zpráva předsedy správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., o stavu zdravotní péče 
3a) Rozpočet města na rok 2025 – rozpočtové opatření č. 3 
3b) Závěrečný účet města Trutnova za rok 2024 
3c) Schválení účetní závěrky města Trutnova za rok 2024 
4) Majetek města 
5) Dotace 
6) Oprava podloubí v MPZ Trutnov – rozdělení dotací soukromým vlastníkům v r. 2025 
7) Svazek obcí Královská věnná města 
8) Různé 
9) Závěr 

 

 

Návrhy k programu 

Ing. arch. Rosa navrhuje z dnešního zasedání stáhnout bod 1 z materiálu M4b1 (bude možná směna 
dotčených pozemků, aktualizovaný materiál bude předložen na zářijovém zasedání zastupitelstva). 
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Ing. Javůrek navrhuje doplnění bodu 2b) Podněty, připomínky a dotazy občanů. Cílem je umožnit občanům 
zapojit se do diskuse při zasedání zastupitelstva. Uvítal by, kdyby tento bod byl do programu zasedání 
zastupitelstva zařazován trvale. 
 

Žádné další připomínky, návrhy k doplnění, úpravám programu nebyly. Starosta města navrhuje hlasovat 
nejprve o návrhu Ing. Javůrka (doplnění bodu 2b) Podněty, připomínky a dotazy občanů), následně o jím 
podaném návrhu (stažení bodu 1 z materiálu M4b1). 

Hlasování o doplněném programu dle návrhu Ing. Javůrka 

1) Zahájení 
2a) Kontrola plnění usnesení 

Zpráva předsedy správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., o stavu zdravotní péče 
2b) Podněty, připomínky a dotazy občanů 
3a) Rozpočet města na rok 2025 – rozpočtové opatření č. 3 
3b) Závěrečný účet města Trutnova za rok 2024 
3c) Schválení účetní závěrky města Trutnova za rok 2024 
2) Majetek města 
4) Dotace 
5) Oprava podloubí v MPZ Trutnov – rozdělení dotací soukromým vlastníkům v r. 2025 
6) Svazek obcí Královská věnná města 
7) Různé 
8) Závěr 

Hlasování o doplněném programu: 9 – 3 – 11 – návrh nebyl schválen 

Předložený návrh na doplnění bodu 2b) Podněty, připomínky a dotazy do programu dnešního 
zasedání zastupitelstva nezískal při hlasování potřebnou většinu – z pohledu čl. 12 odst. 4 Jednacího 

řádu Zastupitelstva města Trutnova, byl prohlášen za zamítnutý. 
 
 
Hlasování o upraveném programu dle návrhu Ing. arch. Rosy 

1) Zahájení 
2) Kontrola plnění usnesení 

Zpráva předsedy správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., o stavu zdravotní péče 
3a) Rozpočet města na rok 2025 – rozpočtové opatření č. 3 
3b) Závěrečný účet města Trutnova za rok 2024 
3c) Schválení účetní závěrky města Trutnova za rok 2024 
4) Majetek města (bez bodu 1 z materiálu M4b1) 
5) Dotace 
6) Oprava podloubí v MPZ Trutnov – rozdělení dotací soukromým vlastníkům v r. 2025 
7) Svazek obcí Královská věnná města 
8) Různé 
9) Závěr 

Hlasování o upraveném programu: 21 – 2 – 0 – upravený program schválen 

 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení, přehled plnění investičních akcí – Ing. Seidel 

Písemný materiál. 

Ing. Seidel, tajemník MěÚ, informoval zastupitele, že dne 14.05.2025 proběhlo jednání Komise pro 
strategický rozvoj města. Probíhá aktualizace strategického plánu pro další období, byly ustanoveny 
pracovní skupiny. Zastupitelům byl zaslán zápis z jednání Komise pro strategický rozvoj a v elektronické 
verzi Akční plán pro realizaci projektů v roce 2025. Součástí materiálu je také tabulka realizace investičních 
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akcí města. Doplnil, že v tabulce není uvedena akce Rekonstrukce ulice Pod Sadem, vzhledem k tomu, že 
v současné době probíhá výběr dodavatele. Dále uvedl, že odpověď na dotaz týkající se počtu návštěvníků 
na basketbalových zápasech byla Ing. Javůrkovi odeslána e-mailem a podnět pana Ročka je projednáván 
dle interních předpisů úřadu. Znovu požádal zastupitele, že případné změny týkající se personalistiky (např. 
změna zdravotní pojišťovny, zaměstnavatele) je nutné toto hlásit kolegyním z oddělení PaM.  

Zahájena rozprava.  
P. Wagenknecht poděkoval za předložení plnění Akčního plánu pro realizaci projektů v roce 2025. Ocenil 
některé realizované projekty. Dle jeho názoru je vhodné v co nejvyšší míře využívat dotační programy na 
dokončení investičních projektů. Uvítal by spolupráci s opozičními zastupiteli při výběru investičních akcí 
k realizaci. 
Další dotazy k danému bodu nebyly. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 

 informaci o plnění usnesení zastupitelstva města, 

 informaci o plnění investičních akcí. 
Zastupitelstvo města Trutnova stanovuje 
termín kontroly plnění usnesení 2005-433/6 Strategický plán města Trutnova na příští zasedání 
zastupitelstva města. 

Termín: 22.09.2025 

Hlasování: 23 – 0 – 0 

 
 
Starosta města přivítal Ing. Miroslava Procházku, Ph.D., předsedu správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, 
a. s. a předal mu slovo. 
 
Zpráva předsedy správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., o stavu zdravotní péče 

Ing. Procházka, Ph.D., krátce představil aktuální organizační strukturu Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., 
včetně struktury poskytování péče a seznámil zastupitele také se systémem její tvorby. Postupně dochází ke 
snižování počtu lůžek, kdy představil změny, které v nemocnici proběhly od roku 2019. Dále představil vývoj 
počtu operací dle jednotlivých odborností za posledních 10 let. Ve zdravotnictví dochází k mírnému nárůstu 
operací, zvyšuje se počet ambulantní péče. Dochází také k poklesu počtu porodů, i když ve zdejší nemocnici 
je pokles v rámci kraje nejpomalejší. Dále se věnoval ekonomické stránce chodu nemocnice, největší podíl 
nákladů tvoří náklady osobní. Vysvětlil také pojem systému závazku veřejné služby. Dále krátce představil 
současný personální stav. Za klíčové považuje vzdělávání lékařů ve specializační přípravě. V současné 
době probíhá průběžná modernizace budov a přístrojového vybavení, z grantů a dotací bylo na vybavení 
získáno cca 250 mil. Kč. Probíhá výstavba transfuzní stanice a rehabilitace, předpoklad otevření je v září t. r. 
Připravovaná je výstavba parkovacího domu, budova urgentního příjmu. Investice jsou hrazeny z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje. Dále se věnoval spolupráci s městem Trutnovem (nadační fond, bytová otázka) 
a Městskou policií Trutnov (oblast bezpečnostní), kterou považuje za velmi dobrou. Lékařská pohotovostní 
služba je provozována externími lékaři, jen o sobotách, ale do budoucna se legislativně bude muset 
zabezpečit celotýdenní provoz. Hrozí také případné problémy s generačním odchodem lékařů do starobního 
důchodu. Do budoucna doje k centralizaci péče dle požadavků zdravotních pojišťoven a odborných 
společností, nutné je také dodržet stanovené limity, s tím je spojené riziko odebrání akreditace. Jako riziko 
lze také hodnotit stavebně technické uspořádání (budovy ze začátku 19. století a s tím spojené vysoké 
náklady na případnou rekonstrukci), velmi rizikové je demografické stárnutí obyvatelstva v regionu, také 
nárůst byrokratizace a s tím spojených nárůst nákladů. 
 
Zahájena rozprava k danému bodu. 
MUDr. David uvedl, že z jeho pohledu je situace trochu odlišná. Dále se věnoval vývoji personální situace 
v nukleární medicíně. Pacienti z Trutnova jsou odesíláni do nemocnice v Jilemnici. Docházelo k postupnému 
odchodu lékařů z neurologického oddělení, což nakonec vedlo k jeho uzavření. Doporučil by více se zaměřit 
na udržení stávajících lékařů a vyvinout snahu o jejich udržení. Dále seznámil s problémy na interním 
oddělení, kdy primář dostatečně dopředu svůj odchod oznámil. 
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Na dotazy reagoval Ing. Procházka, Ph.D., který uvedl detailnější informace k jednotlivým personálním 
problémům. Dle jeho názoru některé personální záležitosti bylo třeba začít řešit již před jeho nástupem do 
funkce. Doplnil, že některé problémy jsou v nemocnicích napříč celou republikou. 
MUDr. David se dále zajímal o rentabilitu zásobování nemocnice prádlem, vzhledem k tomu, že v roce 2022 
došlo k uzavření prádelny. Ing. Procházka, Ph.D., ekonomicky zhodnotil současný stav praní prádla, z jeho 
pohledu došlo k úsporám. 
MUDr. Kochan současnou situaci považuje za tristní. Nevidí důvod, proč ze strany zdravotních pojišťoven je 
veden tlak ke snižování lůžek, i přesto, že dochází k velkým investicím. Dle jeho názoru je úroveň 
poskytovaných služeb nemocnice v Náchodě nebo ve Dvoře Králové nad Labem vyšší. Veřejností je zdejší 
nemocnice vnímána velmi negativně. Je nutné zvyšovat úroveň poskytovaných služeb. Na dotazy reagoval 
Ing. Procházka, Ph.D. Obecně jsou dle jeho názoru znevýhodněny městské a oblastní nemocnice. Problém 
je mimo jiné také se získáváním atestovaných lékařů. MUDr. Kochan je přesvědčen, že finanční ohodnocení 
u mladých lékařů není prioritou.  
MUDr. David podotknul, že management nemocnice by se měl věnovat udržení starších lékařů. 
Mgr. Káňa uvedl, že měl připravené podobné otázky jako jeho kolegové. Z jeho pohledu je pro obyvatele 
města nepřijatelné, aby dojížděli za zdravotní péčí do Náchoda. Dále poukázal na stav dětské lékařské 
pohotovosti. Ing. Procházka, Ph.D., reagoval na položené dotazy, uvedl také do souvislostí s platnou 
legislativou. Mgr. Káňa se dále dotazuje na rozvojové plány s následnou péčí v souvislosti se stárnutím 
obyvatelstva. Ing. Procházka, Ph.D., uvedl, že nemocnice je mimo jiné limitována současným umístěním 
v okolní bytové zástavbě. 
MUDr. Kochan reagoval na diskusi k dětské lékařské pohotovosti. 
PhDr. Křemenská se dotazuje na vývoj personální situace s lékaři. Ing. Procházka, Ph.D., uvedl, že chod 
některých oddělení je v současné době zajišťován pouze jedním lékařem. Pokud by měl být ideální 
personální stav, bylo by nutné přijmout až desítky lékařů. 
Ing. Panny se dotazuje, zda by současný problém nemohli vyřešit zahraniční lékaři, kteří nemají problémy 
s jazykem. Jako příklad uvedl situaci na Slovensku. Na tento dotaz reagoval Ing. Procházka, Ph.D., který 
doplnil, že tato myšlenka není špatná, má však i svá úskalí. 
p. Wagenknecht se dotazoval na možnost zvýšení podpory ze strany města. Ing. Procházka, Ph.D., na tuto 
otázku nechce reagovat, chce si vzít čas na rozmyšlenou. Svou odpověď zašle. 
Ing. Javůrek požádal, aby tato odpověď byla zaslána všem zastupitelům, stejně jako prezentace. 
 

v 16:59 odešel Mgr. Eichler, v 17:02 se vrátil 
v 17:02 odešla Ing. Hindráková, v 17:07 se vrátila 

v 17:08 odešel Mgr. Hendrych 

Další dotazy k danému bodu nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
zprávu předsedy správní rady Oblastní nemocnice Trutnov, a. s., o činnosti tohoto zařízení. 

Hlasování: 22 – 0 – 0 (1) 

v 17:14 se Mgr. Hendrych vrátil 

3a) Rozpočet města na rok 2025 – rozpočtové opatření č. 3 – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Ing. arch. Rosa zastupitele krátce seznámil s předkládaným rozpočtovým opatřením. Zastupitelům byl 
rozeslán elektronicky komentář k předkládaným rozpočtovým změnám, krátce představil změny na straně 
příjmů a výdajů (např. výstavba kabin v Libči, obnova Lípového náměstí v Poříčí). Rozpočtové změny byly 
projednány ve Finančním výboru Zastupitelstva města Trutnova a doporučeny ke schválení.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
změny rozpočtu města Trutnova na rok 2025 – rozpočtové opatření č. 3. 

Hlasování: 22 – 0 – 1 
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3b) Závěrečný účet města Trutnova za rok 2024 – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zastupitelům byl rozeslán elektronicky komentář k tomuto materiálu. Hospodaření města skončilo v roce 
2024 s přebytkem, hospodaření města bylo ověřeno auditorem. 

Zahájena rozprava. 
p. Wagenknecht požádal o prověření funkčnosti Fondu bydlení. Navrhuje jeho případné zrušení, vzhledem 
k velmi malému zůstatku v posledních několika letech. 
Do rozpravy se již nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
celoroční hospodaření města a závěrečný účet města Trutnova za rok 2024 včetně zprávy auditorské 
společnosti o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2024 bez výhrad. 

Hlasování: 23 – 0 – 0  
 
 
3c) Schválení účetní závěrky města Trutnova za rok 2024 – Ing. arch. Rosa 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil, rozprava ukončena.  

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 účetní závěrku města Trutnova za rok 2024, 

 převod výsledku hospodaření města Trutnova za rok 2024 ve výši 124 .351.929,30 Kč na účet 432 
– Výsledek hospodaření předcházejících účetních období.  

Hlasování: 23 – 0 – 0  
 
 
 

4. Majetek města – Mgr. Eichler 

POZEMKY  

Mat. 4b1 – 4 body (bez bodu 1) 

Písemné materiály. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. Materiály schvalovány jako celek. 

p. p. 349/1, k. ú. Oblanov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 349/1 (1,00 m

2
) v k. ú. Oblanov , za kupní cenu v místě a čase 

obvyklou ve výši 500,00 Kč/m
2
, jako pozemek pod částí stavby v majetku žadatelky. Náklady spojené  

s převodem hradí kupující. 
 
p. p. 560/6, k. ú. Bohuslavice nad Úpou 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 560/6 (dvě části – celkem cca 70,00 m

2
) v k. ú. Bohuslavice nad Úpou Oblastní charitě 

Trutnov za kupní cenu ve výši 400,00 Kč/m
2
 k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené s převodem 

hradí kupující. 
 
p. p.  a další, k. ú. Voletiny 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
směnu p. p.  (521,00 m

2
) v majetku města Trutnova, za část p. p.  (cca 250 00 m

2
), část p. p. 

 (cca 110,00 m
2
), část p. p.  (cca 40,00 m

2
), p. p.  (9,00 m

2
) a část p. p. (cca 25,00 m

2
)  

v majetku , vše v k. ú. Voletiny. Směna proběhne bez finančního vyrovnání. 
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Náklady spojené s převodem hradí smluvní strany každá z ½ (správní poplatek), geometrický plán hradí 
město. 
 
p. p. 1717/5 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
prodej části p. p. 1717/5 (cca 484,00 m

2
) a části p. p. 1717/6 (cca 30,00 m

2
), vše v k. ú. Trutnov, 

 z toho část p. p. 1717/5 (cca 242,00 m
2
) za kupní cenu v místě a čase obvyklou ve výši 

4.300,00 Kč/m
2
, část p. p. 1717/5 (cca 242,00 m

2
) a část p. p. 1717/6 (cca 30,00 m

2
) za kupní cenu  

v místě a čase obvyklou ve výši 2.300,00 Kč/m
2
, k rozšíření vlastních pozemků. Náklady spojené  

s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 21 – 0 – 2 
 
 
Mat. 4b2 – 3 body 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. Materiály schvalovány jako celek. 

st. p. , k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
výkup st. p.  (88,00 m

2
) v k. ú. Poříčí u Trutnova od za kupní cenu ve výši 

18.000,00 Kč. Náklady spojené s převodem hradí město. 
 
p. p. 200/2, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 200/2 (cca 27,00 m

2
) v k. ú. Poříčí u Trutnova 

. 
 
p. p. 881/1 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 881/1 (cca 303,00 m

2
), části st. p. 1506 (cca 104 00 m

2
)  části p. p. 1181 (cca 44,00 m

2
) 

a části p. p. 3137 (cca 19,00 m
2
) v k. ú. Trutnov . 

Hlasování: 22 – 0 – 0 (1) 
 

MUDr. Kochan upozornil na technické problémy s hlasovacím zařízením. Toto hlasování bylo 

prohlášeno za zmatečné a bude opakováno. 

 

Nové hlasování 

st. p. , k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
výkup st. p. (88,00 m

2
) v k. ú. Poříčí u Trutnova od  za kupní cenu ve výši 

18.000,00 Kč. Náklady spojené s převodem hradí město. 
 
p. p. 200/2, k. ú. Poříčí u Trutnova 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 200/2 (cca 27,00 m

2
) v k. ú. Poříčí u Trutnova 

. 
 
p. p. 881/1 a další, k. ú. Trutnov 
Zastupitelstvo města Trutnova neschvaluje 
prodej části p. p. 881/1 (cca 303,00 m

2
), části st. p. 1506 (cca 104 00 m

2
)  části p. p. 1181 (cca 44,00 m

2
) 

a části p. p. 3137 (cca 19,00 m
2
) v k. ú. Trutnov . 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
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BYTOVÉ ZÁLEŽITOSTI 

Mat. 4c1 – Studenec čp.63 (odepsání pohledávek) 

Písemný materiál. Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
nevymahatelnost pohledávek: 

 ve výši 8.920,00 Kč náklady soudního řízení ve sporu o vyklizení bytu dle rozsudku Okresního soudu  
v Trutnově sp. zn. ze dne 20.01.2011 

 ve výši 57.642,00 Kč jistina s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení a zbývající 
část nákladů soudního řízení ve výši 3.214,00 Kč dle platebního rozkazu Okresního soudu v Trutnově 
sp. zn.  ze dne 14.02.2011 

 ve výši 34.893,00 Kč s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení a náklady soudního 
řízení ve výši 9.004,00 Kč dle rozsudku Okresního soudu v Trutnově sp. zn.  ze dne 
17.05.2012 

 ve výši 1.869,00 Kč zbývající část jistiny s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení 
dle platebního rozkazu Okresního soudu v Trutnově sp. zn. ze dne 27.06.2006 

 ve výši 22.246,00 Kč zbývající část jistiny s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem 
z prodlení a náklady soudního řízení ve výši 14.502,00 Kč dle platebního rozkazu Okresního soudu 
v Trutnově sp. zn.  ze dne 23.04.2010 

 ve výši 10.364,00 Kč zbývající část příslušenství – poplatku z prodlení dle platebního rozkazu 
Okresního soudu v Trutnově sp. zn. ze dne 11.12.2002. 

Pohledávky vznikly nezaplacením nájemného a úhrad za služby za byt v domě čp. 63 ve Studenci za 
období od srpna 2000 do října 2011 po . 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
nevymahatelnost pohledávek: 

 ve výši 8.920,00 Kč náklady soudního řízení ve sporu o vyklizení bytu dle rozsudku Okresního soudu  
v Trutnově sp. zn.  ze dne 20.01.2011 

 ve výši 57.642,00 Kč jistina s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení a zbývající 
část nákladů soudního řízení ve výši 3.214,00 Kč dle platebního rozkazu Okresního soudu v Trutnově 
sp. zn.  ze dne 14.02.2011 

 ve výši 34.893,00 Kč s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení a náklady soudního 
řízení ve výši 9.004,00 Kč dle rozsudku Okresního soudu v Trutnově sp. zn.  ze dne 
17.05.2012 

 ve výši 1.869,00 Kč zbývající část jistiny s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným úrokem z prodlení 
dle platebního rozkazu Okresního soudu v Trutnově sp. zn. ze dne 27.06.2006 

 ve výši 22.246,00 Kč zbývající část jistiny s příslušenstvím tvořeným nevyčísleným poplatkem 
z prodlení a náklady soudního řízení ve výši 14.502,00 Kč dle platebního rozkazu Okresního soudu 
v Trutnově sp. zn.   ze dne 23.04.2010 

 ve výši 10.364,00 Kč zbývající část příslušenství – poplatku z prodlení dle platebního rozkazu 
Okresního soudu v Trutnově sp. zn.  ze dne 11.12.2002.  

Pohledávky vznikly nezaplacením nájemného a úhrad za služby za byt v domě čp. 63 ve Studenci za 
období od srpna 2000 do října 2011 po . 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
 
 
MAJETEK MĚSTA – RŮZNÉ 

Mat. 4o1 – Vyřazení neupotřebitelných předmětů 

Písemný materiál. Zahájena rozprava. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

vyřazení neupotřebitelných předmětů s pořizovací cenou od 100.000,00 Kč dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
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5. DOTACE – Ing. arch. Rosa 

5a) Dotace SPORT (nad 250.000,00 Kč) – SK Horní Staré Město, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 navýšení dotace poskytované dle veřejnoprávní smlouvy č. 3/25 o částku 205.300,00 Kč, tj. na 
celkovou částku 1.400.000,00 Kč, pro SK Horní Staré Město, z. s., IČ 47466596, Horní Staré Město 
681, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze  dne 22.04.2025, tj. úhrada 
výdajů spojených s komplexní správou (provozem) a údržbou sportovního areálu SK Horní Staré 
Město v roce 2025 (zejména výdajů na úhradu vody, energií, služeb, opravy, údržbu, pořízení 
běžného a pracovního vybavení, drobné výdaje, výdaje na úklid budov apod. a výdajů na úhradu 
osobních nákladů {včetně odvodů}), 

 dodatek č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. 3/25 pro SK Horní Staré Město, z. s., IČ 47466596, Horní 
Staré Město 681, Trutnov, v předloženém znění. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
 
 
 
5b) Dotace SPORT (nad 250.000,00 Kč) – SK Horní Staré Město, z. s. 

Písemný materiál. 

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 navýšení investiční dotace poskytované dle veřejnoprávní smlouvy č. 5/24 o částku 1.422.069,45 Kč, tj. 
na celkovou částku 42.140.649,33 Kč, pro SK Horní Staré Město, z. s., IČ 47466596, Horní Staré 
Město 681, Trutnov, na účel určený žadatelem v individuálně podané žádosti ze dne 26.05.2025, a to 
úhrada výdajů spojených s projektem „Stavební úpravy a nástavba zázemí sportovního areálu Trutnov 
Horní Staré Město“ v letech 2024 až 2025, 

 dodatek č. 4 k veřejnoprávní smlouvě č. 5/24 pro SK Horní Staré Město, z. s., IČ 47466596, Horní Staré 
Město 681, Trutnov, v předloženém znění. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
 
 
5c) Dotace SPORT (nad 250.000,00 Kč) – Dělnická tělovýchovná jednota Trutnov, z. s. 

Písemný materiál 

Starosta města uvedl, že z důvodu chybně uvedeného kalendářního roku v textu usnesení, musí být 
schváleno opravné usnesení.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova ruší 
body č. 34.01 a č. 34.02 usnesení č. ZM_2025-55/2 ze dne 19.05.2025. 
Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 

 poskytnutí dotace ve výši 148.000,00 Kč pro Dělnickou tělovýchovnou jednotu Trutnov, z. s., 
IČ 43463045, K Běluňce 18, Trutnov, na účel v kategorii SPORT odst. 1.4. Dotace na činnost 
sportovních organizací – částečná úhrada výdajů spojených se sportovní činností klubů sdružených 
v DTJ Trutnov v roce 2025 – florbal – FBC Trutnov a baseball/softball – Rytíři Trutnov (zejména výdaje 
na startovné, soustředění, materiální zabezpečení apod.), 

 veřejnoprávní smlouvu pro Dělnickou tělovýchovnou jednotu Trutnov, z. s., IČ 43463045, K Běluňce 18, 
Trutnov, dle předloženého znění. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
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6. Oprava podloubí v MPZ Trutnov – rozdělení dotací soukromým vlastníkům v r. 2025 
– Mgr. Hendrych 

Písemný materiál.  

Zahájena rozprava. Do rozpravy se nikdo nepřihlásil. Rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova schvaluje 
přidělení finanční dotace žadateli dle předloženého návrhu. 
Zastupitelstvo města Trutnova pověřuje 
vedoucího Odboru rozvoje města zajištěním uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace  
z Programu o poskytování dotace na opravu podloubí v MPZ Trutnov se soukromými vlastníky na částku 
dle předloženého návrhu. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 

 
 
7. Svazek obcí Královská věnná města – Mgr. Eichler 

Písemný materiál  

Zahájena rozprava k tomuto bodu. Dotazy nebyly, rozprava ukončena. 

Zastupitelstvo města Trutnova projednalo 
Zprávu o činnosti, Závěrečný účet a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření svazku obcí Královská 
věnná města za rok 2024. 
Zastupitelstvo města Trutnova bere na vědomí 
Zprávu o činnosti, Závěrečný účet a Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření svazku obcí Královská 

věnná města za rok 2024. 

Hlasování: 23 – 0 – 0 
 

 

8. Různé 

Dotazy zastupitelů dle čl. 2 odst. 2 jednacího řádu 

Starosta města před udělením slova členům zastupitelstva uvedl informace, které nezazněly, a považuje je 
důležité. Město obdrželo dotaci na rekonstrukci Kina Vesmír. Dále uvedl, že na pondělním zasedání 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje byla schválena dotace ve výši 20 mil. Kč na rekonstrukci Domova 
pro seniory. 
 
 
Ing. Javůrek 
Dotazuje se na aktuální stav oprav nábřežní zdi a koordinaci případných jednání. Zajímá ho, zda probíhají 
jednání s dotčenými organizacemi a zda výstavbu nového podchodu u Špitálského mostu neohrozí 
současný stav nábřežní zdi. 
Starosta města uvedl, že jsou vedena jednání. Povodí Labe, s. p., nemá na opravu nábřežní zdi volné 
finanční prostředky. Město pomáhá povodí při získání dotace na Ministerstvu zemědělství. Bohužel město 
k výši předpokládané výši nákladů nemůže opravu investovat z vlastních finančních zdrojů a mimo jiné 
i proto, že zeď není v majetku města. Uvědomuje si, že současná situace je velmi nepříjemná také pro 
obyvatele, může způsobit komplikace s případnými problémy na komunikaci Na Struze související 
s dopravou v souvislosti s výstavbou dálnice. 
 
Vystoupení v tomto bodě programu se dožadovali občané z řad publika. Starosta města upozornil, že tato 
část je vyhrazena pro dotazy členů zastupitelstva. Starosta města se dotázal, zda chce vznést dotaz někdo 
ze zastupitelů; nikdo ze zastupitelů se nepřihlásil.  
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9. Závěr 

Starosta města poděkoval všem zastupitelům za účast na dnešním zasedání a věcné projednání materiálů. 
Uvedl informaci, že další zasedání zastupitelstva města se uskuteční v pondělí 22.09.2025, čímž chtěl 
ukončit zasedání zastupitelstva. 
 

Občané z řad veřejnosti se znovu dožadovali možnosti vystoupit se svým příspěvky na dnešním zasedání 
zastupitelstva města. S ohledem na jejich požadavky vyhlásil starosta města v 17:31 přestávku v délce 
10 min. 
 
Zasedání zastupitelstva pokračovalo v 17:40 (pozn. zvukový záznam obsahuje čas 17:33, což je způsobeno 
tím, že po dobu přestávky nebyl záznam pořizován). Na zasedání zastupitelstva města chtěl vystoupit mimo 
jiné . Chtěl přítomné seznámit s informacemi týkající se petice na záchranu lomu Libeč.  
 
Starosta města uvedl, že se poradil s kolegy a setrval na stanovisku, kdy veřejnost může vystupovat 
k projednávanému bodu (pozn. § 16 odst. 2 písm. c) zákona o obcích) a bod Různé, kdy se odpovídá na 
dotazy zastupitelů, není projednávaný bod. K požadavku občanů uvedl, že tato kauza dle jeho názoru již 
není aktuální. Pokud petiční výbor chce městu předat petici, je třeba ji podat na podatelnu městského úřadu. 
Dále bude tato petice zpracovávána dle interních předpisů úřadu. Tento postup nebyl ze strany členů 
petičního výboru akceptován. Starosta města upozornil, že  svým chováním narušuje jednání 
zastupitelstva. Rozprava k tomuto tématu již předtím byla ukončena. Starosta města poděkoval zastupitelům 
za účast na jednání a ukončil zasedání zastupitelstva. Do diskuse se chtěl ještě přihlásit zastupitel 
Ing. Javůrek, ale z důvodu ukončení rozpravy a ukončení zasedání zastupitelstva mu to nebylo umožněno. 
 
 

 

 

Zapsala: Mgr. Petra Velebová 

 

 

L. S. 

Ing. arch. Michal Rosa v. r.  Mgr. Tomáš Hendrych v. r. 
starosta  místostarosta 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 Milan Lhoták Ing. Luboš Panny 




